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Jana Marková 29 července, 2024

Jsme kolonie a jsme na to hrdí.
web.litterate.cz/jsme-kolonie-a-jsme-na-to-hrdi

Potravinovou chudobou trpí stále více lidí, ale podle ČT nás zachrání
blahosklonné nadnárodní korporace a prošlý odpad z Německa. Přece
to nebudou vyhazovat. Čech to sní, Čech děkuje. A klaní se velebnosti.

Každý desátý obyvatel Evropské unie si loni nemohl dovolit jíst maso
ani obden. Předloni to byl jen každý dvanáctý. V chudší polovině zemí
je i Česko, kde jsou nejohroženější senioři a rodiče samoživitelé. Stále
víc lidí v tuzemsku tak vyhledává pomoc potravinových bank nebo se
snaží nakupovat co nejlevnější jídlo. Co je na tom zajímavé je to, že na
třetí nejhorší příčce je Slovensko a tímto mu gratuluji k přijetí eura.

Nicméně mne na tom nezaujalo ani tak to, že jsme na tom bídně,
protože to jaksi víme a vidíme, ale to, jak to naše veřejnoprávní Česká
televize prezentovala. A fakt jsem si říkala, že my si tady tím
koncesionářským výpalným opravdu platíme propagandu hadr. Kam se
hrabou socialistické Týdeníky. Nebo jak se to jmenovalo.

Považte sami. Podle reportáže je sice pravda, že důchodci dají
polovinu důchodu jen za jídlo, ale zase nemusí vařit, protože jim přece
jídlo (promo důchodkyně ve videu) nosí vnoučata. A to považte 3x
týdně! A dokonce s masem! To si pak mohou dopřát i něco sladkého.
To bych chtěla vidět, protože vnoučata ukuchtí ve valné většině případů
něco tak maximálně ve snu a i díky nenávistné kampani vůči seniorům
to opravdu není jejich největší starost.

Dál je naprosto úžasné, že tu máme ty hodné nadnárodní korporáty,
protože představte si, že oni než by to jídlo vyhazovali a platili za
likvidaci, raději ho pošlou po neziskovkách maminkám samoživitelkám
s dětmi, které přece nějaký hraniční den spotřeby u masa nemůže
rozházet, protože jinak na něj nemají peníze vůbec. Opět srdcervoucí
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video, kde ze dveří bytu vybíhá šťastná malá holčička a radostně vítá
anděl z neziskovky s vakuově baleným kuřecím řízkem. Mimochodem
žádostí o potravinovou pomoc v nouzi evidují potravinové banky o
100% více, než vloni.

No a na závěr máme podle ČT přece ještě speciální obchody, kde se
prodávají potraviny prošlé v Německu. Jásáme, střih na paní, která
kupuje měsíc prošlý sýr, protože to přece nevadí, jen to malinko jinak
chutná….

Jako opravdu jsme tohle chtěli? Fakt jsme se dobrovolně pasovali na
lůzu a odpaďák Evropy? My? Kdysi potravinově, energeticky a
průmyslově v podstatě samostatná země? Fakt věříme tomu, že jinak
to nejde? Že nemůžeme být víc, než žebráci ? Tak já vám něco povím.
Jde to. Pořád by to šlo. Ale to by nám tu nesměla vládnou takhle banda
zaprodaných šmejdů, kteří by se plazili před kýmkoliv, kdo je udrží u
pofidérní moci. Pofidérní proto, že ve skutečnosti nemají jinou moc, než
tu se plazit a poslouchat. A kdo se nechce plazit s nimi, je kolaborant!
To vám Česká televize ukáže taky. Třeba už zítra a radostně. Tak
nezapomeňte jásat.

 
 


